
Projekt 01.08.2022

Protokół Nr 43/2022

z obrad 43 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna iy dniu 20 lipca 2022 r. o godz. 10-

tej w trybie mieszanym.

Ad. I - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 43 Sesji Rady

Miejskiej Konstancin-Jeziorna zwołanej na wniosek Burmistrza Gminy Konstancin

Jeziorna w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj.

Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zm.) oraz na podstawie ł3 ust. I Statutu Gminy Konstancin

Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 316/VIII/23/2021 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z

dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna (Dz. Urz. Woj.

Mazowieckiego z 2021 r., poz. 2239). Obrady sesji będę miały charakter mieszany, tj.

zarówno stacjonarny w siedzibie Ratusza, jak również istnieje możliwość uczestniczcnia

w obradach sesji zdalnie, poprzez platformę internctową.

Ad. 2 - Stwjerdze,,ie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwicrdziła kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi załącznik).

Proponowany porządek obrad:

Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu

działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego.

4. Zamknięcie obrad.

Ad. 3 — Projekt uch wały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu

działania Gminnej Rady Działali, ości Pożytku Publicznego.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazała glos Burmistrzowi Ryszardowi

Machałkowi. Burmistrz Ryszard Maehałek poinformował, że w dniu 15 czerwca 2022 r. do

Urzędu wpłynął wniosek złożony przez Fundacje Nika w sprawie utworzenia Gminnej Rady



Działalności Pożytku Publicznego. Pod wnioskiem podpisało się siedem organizacji

pozarządowych działąjących na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna. Zasady działania Gminnej

Rady Działalności Pożytku Publicznego są uregulowane w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 r.

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Stanowi o tym art. 41e ust I w!w ustawy,

który mówi, że organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego na wspólny wniosek co

najmniej 5 organizacji pozarządowych. prowadzących działalność na terenie gminy, tworzy w

ciągu 2 miesięcy od dnia wplynięcia wniosku Gminną Radę Działalności Pożytku Publicznego.

Burmistrz poinformowaŁ że w dniach od 5 do 12 lipca odbyły się konsultacje społeczne

dotyczące omawianego projektu uchwah. Wpłynęły cztery uwagi. Wszystkie uwagi zgłosiła

fundacja Nika z Konstancina-Jeziorny. Spośród czterech zgłoszonych uwag jedna uwaga

została uwzględniona częściowo. trzy uwagi nie zostały uwzględnione. Po wyznaczonym

terminic konsultacji wplynęla jedna uwaga. którą zgłosiło Stowarzyszenie Mieszkańców

Konstancin-Jeziory ..Nasz Konstancin. Uwaga ta nie zostala uwzględniona.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa. Oświaty. Kultury i Sportu Izahetla Wieczorek

przedstawiła pozytywną opinię Komisji dotyczącą projektu uchwały wraz z dwoma wnioskami.

Radny Krzysztof Bajkowski zadal pytanie dotyczące * ł - ust. 2 . pkt I — wjaki sposób będą

wybierani przedstawiciele Rady Miejskiej desygnowani przez Radę spośród jej ezlonków. jaki

będzie sposób wybierania członków?

Mieszkańcy zapytali jaki będzie klucz wyboru czterech przedstawicieli organizacji

pozarządowych. skoro na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna dziala ich 60? Odpowiedzi

udzielil Burmistrz Ryszard Machalaek. Mieszkańcy zadałi pytanie w kwestii wyboru

Przewodniczącego Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego — dlaczego to Burmistrz

Gminy mialby wskazywać Przewodniczącego?

Radny Arkadiusz Głowacki zapytał z iloma przedstawicielami organizacji społecznych

kontaktowano się tworząc projekt uchwaly?

Radny Bajkowski zaproponowal aby zmienić zapis dotyczący ilości członków — przedstawicieli

organizacji pozarządoch wchodzących w sklad Gminnej Rady.

Pani Barbara Sakowska - Prezes Fundacji Nika — główny inicjator wniosku o utworzenie

Gminnej Rady Dzialalności Pożytku PubLicznego opowiedziala o dzialalności swojej fundacji.

Stwierdziła, że zapisy figurujące w projekcie uchwały są zbyt ogólne. Brak jest zapisu wjaki

sposób będą powoływani czlonkowie Gminnej Rady raz brak jest określonego trybu

powoływania członków z organizacji pozarządowych.
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Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, że każda z organizacji pożytku publicznego

będzie miała możliwość wystawienia swojego kandydata ijeśli kandydatów będzie więcej niż

miejsc — wówczas zostaną zorganizowane wybory.

Radny Andrzej Cieślawski stwierdził, że dziś na sesji radni nie powinni zagłębić się w

regulamin Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Pointbrmowa[. że podczas

omawiania tego projektu uchwały na posiedzeniu Komisji BOKiS zostały podjęte 2 wnioski do

omawianego projektu uchwały i zaproponował, aby teraz cała rada Miejska te wnioski

przegłosowala.

Radna Izabella Wieczorck poinformowała, że odbędzie się Komisja BOKiS. na którą zostaną

zaproszeni członkowie organizacji pożytku pubhcznego.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk zaproponowal. aby w projekcie uchwaly wprowadzić zmianę

mówiącą o tynt żc

Każda organizacja pozarządowa oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie proxkadzące działalność statutową na

terenie Gminy Konstancin-Jeziorna mogą do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego

zgłosić jcdncgo kandydata będącego jej czlonkiem.

Następnic Pani Barbara Sakowska - fundacja NIKA poinformowała, że chciałaby, aby

członkowie Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego brali udział w tworzcniu Budżetu

Gminy Konstancin-Jeziorna na 2023 rok.

W wyniku dyskusji radni podjęli następujące wnioski. które doprecyzował na Komisji BOKiS

radny Arkadiusz Głowacki:

W wyniku glosowania : za — 18, wstrzymaly się - I Rada Miejska wnioskuje o zmianę w

1 ust. 2, pkt 3 „ punkt ten otrzymuje brzmienie: „ od 4 do 10 przedstawicieli organizacji

pozarządowych oraz podmiotów wymienionych W art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie, prowadzących działalność na terenie Gminy

Konstancin-Jeziorna wybranych przcz zebranie przedstawicieli organizacji pozarządowych.”

W wyniku glosowania : za — 18, wstrzymaly się - 2 Rada Miejska wnioskuje o zmianę w

2 ust. 2 „ otrzymuje on brzmienie: „. Na pierwszym posiedzeniu Gminnej Rady

Działalności Pożytku Publicznego przedstawiciele Gminnej Rady Dzialalności Pożytku

Publicznego spośród swoich członków wybierają Przewodniczącego i Sekretarza”.
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W wyniku glosowania: za 19 (jednogłośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę wraz z

powyższymi wnioskami.

Nadano jej numer 550/VIII/43/2022.

Następnie Pan Michał Wiśniewski zapytał kiedy odbędzie się pierwsze spotkanie Gminnej

Rady Działalności Pożytku Publicznego? W odpowiedzi Burmistrz poinformowała, że podjęta

uchwała zostanie przesłana do nadzoru Biura Prawnego Mazowieckiego Urzędu

Wojewódzkiego. Wojewoda ma 30 dni na ewenwalne zgłoszenie swoich ewentualnych uwag

i zastrzeżeń. Po tym czasie uchwała zostanie przesłana do publikacji w Dzienniku Urzędowym

Województwa Mazowieckiego. Uchwała wejdzie w życie po upływie M dni od jej ogłoszenia

w Dzienniku Urzędowym.

Burmistrz przypomnial również, że do dnia 30 września każdy może złożyć wniosek do

Budżetu Gminy na 2023 rok.

Ad. 4 - Zamknięcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek poinformowała, że porządek obrad został wyczerpany i

zamknęła obrady 43 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Joanna Bednarczyk
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